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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till socialminister Annika Strandhäll (S)

2017/18:919 Förbättrat arbete gällande idrott och hälsa

Karlstad utsågs 2017 till årets främsta idrottskommun av tidningen Sport & 
Affärer. Det kan ses som ett tecken på att planen Idrott för alla – plan för 
idrotten i Karlstads kommun 2014–2018 fungerar väl. Den långsiktiga 
idrottsliga planen ingår i Karlstad kommuns vision ”Livskvalitet Karlstad 
100 000” med mål om att Karlstad ska växa och leva. Sedan finns det många 
eldsjälar ute i lokalföreningarna som var och en förtjänar att lyftas och hyllas 
för sina insatser. Inte minst för att just de är ett levande bevis för att ideella 
krafter kan göra så mycket, för så många.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga socialminister Annika Strandhäll:

 

Vilka erfarenheter tänker ministern ta med sig i arbetet gällande idrott och hälsa 
från Karlstad kommuns arbete?

………………………………………

Christian Holm Barenfeld (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2018-02-28
Besvaras senast
2018-03-07 kl. 12.00


